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Het  jaarverslag  2010  van  de  Sportraad  van  Delft  geeft  een  overzicht  van  de  activiteiten  
van  de  sportraad  in  brede  zin  inclusief  onderwerpen  uit  de  bestuursvergaderingen  en  de  
Algemene  Ledenvergaderingen  (ALV).  
  
  
Vergaderfrequentie  
In   2010   heeft   het   bestuur   van   de   Sportraad   van   Delft   11   maal   vergaderd.   Er   zijn   2  
Algemene  Ledenvergaderingen  gehouden  op  resp.  19  april  en  22  november.  
  
  
Samenstelling  Bestuur  
Tijdens   de   Algemene   Ledenvergadering   van   19   april   waren   reglementair   aftredend   de  
heren   Roel   Swaap   en   Piet   Makkes.   Na   vele   jaren   lidmaatschap   van   de   Sportraad   van  
Delft  besloten  beiden  om  zich  deze  keer  niet  herkiesbaar   te  stellen.  Hoewel  de  overige  
bestuursleden  dit  besluit  betreurden,  hadden  zij  uiteraard  begrip  voor  deze  beslissing.  Er  
is  in  de  ALV  uitgebreid  stil  gestaan  bij  het  vertrek  van  Roel  en  Piet.  
Goed   nieuws   was   dat   er   in   deze   vergadering   een   nieuw   lid   werd   voorgedragen   én  
gekozen:   Michel   Nap   is   toegetreden   tot   het   bestuur   en   zal   daar   hoofdzakelijk   de   PR-
activiteiten  op  zich  nemen.  
Tijdens   de   Algemene   Ledenvergadering   van   23   november   is   een   nieuw   bestuurslid  
voorgedragen   en   gekozen:   Anna  Molleman   is   toegetreden   tot   het   bestuur   en   heeft   de  
functie   van   secretaris   op   zich   genomen.   De   huidige   secretaris,   Piet   Makkes,   heeft   zijn  
handen   vol   aan   het   plaatsvervangend   voorzitterschap   van   Redeoss   en   is   daarom   tot  
waarnemend  secretaris  van  de  sportraad  benoemd.  
De  samenstelling  van  het  bestuur  van  de  Sportraad  van  Delft  werd  daarmee  op  19  april:  
Jacques  van  den  Berg      Voorzitter  
Wicher  Schreuders         Vice-voorzitter  
Anna  Molleman         Secretaris  
Wim  IJsseling           Penningmeester  
Michel  Nap            Lid,  PR  
Albert  Arnold            Lid  
Begin  juli  heeft  bestuurslid  Anna  Molleman  te  kennen  gegeven  het  lidmaatschap  van  het  
Bestuur   van   de   Sportraad   van   Delft   en   het   in   die   hoedanigheid   vervullen   van   de  
secretarisfunctie  in  de  praktijk  niet  te  kunnen  combineren  met  haar  volledige  werkweek  
en   een   chronische   lichamelijke   aandoening.   Zij   zag   zich   dan   ook   genoodzaakt   om   per  
eind  augustus  terug  te  treden  uit  het  Bestuur.  
Sinds  oktober  zijn  we  in  gesprek  met  Marco  Vijverberg  die  waarschijnlijk  de  functie  van  
secretaris  vanaf  de  ALV  in  april  2011  officieel  gaat  bekleden.  
  
  
Aantal  leden  
Eind   2010   waren   104   sportverenigingen   lid   van   de   Sportraad   van   Delft   die   samen   in  
totaal  24.971  leden  hebben.  
  
  
De  Sporter  
De  Sporter,   het   informatieblad   voor   sportief   Delft   -   een  uitgave   van   de  Sportraad   van  
Delft      is   in   2010   6   keer   verschenen,   de   laatste   was   nummer   216   die   in   december  
verscheen.  De  eindredactie   is   in  handen  van  Anton  W.  Brouwer.  Die  zich  dit   jaar  al  50  
jaren  bezighoudt  met  vrijwilligerswerk.  
  
  
Lancering  nieuwe  website  Sportraad  van  Delft  
Begin  2010  heeft  de  Sportraad  geconstateerd  dat  de  website  aan  vernieuwing  toe  was.    
In   de   ALV   van   19   april   was   het   zo   ver   en   heeft   de   voorzitter   aan   de   hand   van   een  
presentatie  de  vernieuwde  site  gepresenteerd.  Hieraan   is   tevens     op  verzoek  van  een  
aantal   van   de   leden      een   forum   gekoppeld   waarop   de   besturen   van   de   aangesloten  
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verenigingen  van  gedachten  kunnen  wisselen  over  onderwerp,  elkaar  goede  raad  kunnen  
geven,  etc.  De  Sportraad  van  Delft  betreurt  het  dat  hiervan   tot   op  heden  vrijwel  geen  
gebruik  is  gemaakt  door  de  verenigingen.    
  
Contributie  Sportraad  van  Delft  
In  het  najaar  van  2009  heeft   de  Sportraad  geconstateerd  dat  maar   liefst   een  dertigtal  
sportverenigingen  hun   contributie   voor   het   lidmaatschap   van   de  Sportraad   van  Delft     
soms  over  meerdere  jaren     niet  betaalt.    Omdat  de  sportraad  van  mening  was  en  is  dat  
dit  niet  eerlijk  is  ten  opzichte  van  de  netjes  betalende  leden  is     na  melding  hiervan  in  de  
ALV  van  23  november  2009     besloten  dat  betreffende  verenigingen  in  eerste   instantie    
niet   op   de   ledenlijst   zullen   worden   geplaatst   die   jaarlijks   naar   de   gemeente   gaat   ten  
behoeve  van  de  toekenning  van  lastenverlichting.    
In  het  voorjaar  van  2010  bleek  dat  deze  handelwijze  enig  soelaas  heeft  geboden  omdat  
een   aantal   verenigingen   met   deze   maatregel   geconfronteerd   werd   en   de   contributie  
alsnog  heeft  voldaan.  Deze  werkwijze  zal  dan  ook  in  2011  worden  gehanteerd.  
  
Correcte  registratie  in  ledenbestand  Sportraad  van  Delft  
Onder   meer   naar   aanleiding   van   de   hierboven   genoemde   contributieperikelen   claimde  
een   aantal   verenigingen   geen   verzoek   tot   betaling   te   hebben   ontvangen   van   de  
Sportraad  van  Delft  of  in  ieder  geval  niet  op  het  juiste  adres.  In  de  ALV  van  19  april  heeft  
de   voorzitter   aan   de   leden   gevraagd   om   ten   behoeve   van   een   juiste   registratie   in   het  
adresbestand   van   de   Sportraad   van   Delft   een   kopie   van   de   inschrijving   in   het  
Handelsregister  bij  de  Kamer  van  Koophandel  toe  te  sturen.  Dit  verzoek  is  ook  nog  eens  
in  de  Sporter  gepubliceerd.  Voor  nieuwe  leden  is  dit  een  voorwaarde  voor  lidmaatschap  
geworden.  Helaas  heeft  deze  actie  niet  tot  het  gewenste  resultaat  geleid  ten  aanzien  van  
de   bestaande   leden   want   op   dit   verzoek   is   vrijwel   niet   gereageerd.   De   consequentie  
hiervan   is   dat   het   bestuur   niet   kan   instaan   voor   een   correcte   verzending   van  
correspondentie  aan  de  leden.  Dit  kan  in  de  praktijk  tevens  betekenen  dat  uitnodigingen  
voor   bijeenkomsten,   toezending   van   relevante   informatie   over   onderwerpen,  
nieuwsbrieven,  etc.  niet  bij  de  juiste  ontvanger  terecht  komen.  
  
  
Financieel  verslag  2009  en  begroting  2010  
In  de  ALV  van  19  april  hebben  de  leden  ingestemd  met  het  financieel  verslag  2009.    
In  de  ALV  van  22  november  hebben  de  leden  ingestemd  met  de  begroting  2011.    
  
  
Activiteiten  
De   sportraad  heeft   zich   in   2010  bezig   gehouden  met   een   breed   scala   aan   activiteiten.  
Een  aantal  daarvan  wordt  hieronder     willekeurige  volgorde  -  kort  vermeld.  
  
  
a.  Thema-avonden  
De  verenigingsondersteuner  (Breed  Welzijn  Delft  en  vanaf  1  juli  de  gemeente  Delft)  heeft  
met   medewerking   van   de   Sportraad   van   Delft   in   2010   een   viertal   thema-avonden  
georganiseerd:    
 18-01-2010      Calamiteiten  in  de  Sport  
 08-02-2010      Sportpolitiek  Forum  met  de  politieke  partijen  in  Delft  
 07-06-2010      Bestuurdersaansprakelijkheid  in  de  Sport  
 27-09-2010      Maatschappelijk  Verantwoord  Verenigen  
  
b.  Oprichting  Sectie  Korfbal  
Naast   de   al   bestaande   secties   Voetbal   en   Zwemmen   is   er   nu   tevens      met   hulp   en  
medewerking   van   de   Sportraad   -   een   sectie   Korfbal   opgericht.   Deelnemende  
verenigingen  zijn  DES,  DKC,  Excelsior  en  Fortuna.  De  Sportraad  van  Delft  is  hier  erg  blij  
mee   en   hoopt   dat   er   meer   secties   zullen   worden   opgericht.   Er   zijn   in   ieder   geval  
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ontwikkelingen  gemeld  binnen  de  tennissport  zodat  er  goede  hoop  is  dat  de  sectie  Tennis  
in  ruste  weer  actief  wordt.  
In  december  is  er  een  herziene  sectie-indeling  naar  de  verenigingen  gemaild.  
  
c.  Oprichting  overleg  met  Grote  Verenigingen  (G-500)  
In  het  voorjaar  is  de  G-500  opgericht.  Dit  betreft  een  overleg  over  de  implementatie  van  
de  Sportnota  waarin  de  verenigingen  met  meer  dan  500  leden,  de  Sportraad  van  Delft  en  
de   gemeente   Delft   participeren.   Het   is   de   bedoeling   dat   deze   grote   verenigingen   zich  
vooral  inspannen  voor  de  implementatie  van  de  Sportnota  waarbij  zij  daar  waar  nodig  en  
gewenst   tevens   de   weg   effenen   voor   de   kleine   verenigingen   die   door   hun   geringere  
omvang   soms  minder   goed   in  de  gelegenheid   zijn  om  hier  het   voortouw   te  nemen.   Er  
onder   meer   een   Kennisbank   opgericht   waar   alle   verenigingen   een   beroep   op   kunnen  

    
  
d.  Nationale  Sportmarkt  en  Sportweek  2010  
Op   zaterdag   17   april   is   in   het   kader   van   de   Nationale   Sportweek   2010   weer   een  
succesvolle  sportmarkt  georganiseerd.  Een  minpunt  was  dat  een  aantal  verenigingen  zich  
hadden  aangemeld  maar      zonder  enige  kennisgeving     niet   zijn  komen  opdagen.  Een  
aantal  van  hen  zou  zelfs  een  demonstratie  verzorgen.  De  Sportraad  van  Delft  hoopt  van  
harte  dat  dit  een  volgende  keer  niet  weer  gebeurt.  
  
e.  Overleg  met  de  gemeente  Delft  
Ook   in  2010  heeft  de  sportraad  veelvuldig  overlegd  met  ambtenaren  van  de  gemeente  
Delft.  Betrokken  ambtenaren  participeerden  eveneens  in  het  hierboven  genoemde  G-500  
overleg.      In   de   bestuursvergadering   van   5   juli   was   de   nieuwe   wethouder   van   Sport,  
Raimond   de   Prez,   te   gast.   Dit   betrof   een   eerste   kennismaking   waarbij   tevens   op  
constructieve  wijze  over  een  aantal  onderwerpen  van  gedachten  is  gewisseld.  
1. Samenwerkingsovereenkomst:  

De   Sportraad   van   Delft   heeft   bijgedragen   aan   de   totstandkoming   en   is   mede-
ondertekenaar   van   de  

   en   ontwikkeling   schoolbuurtsportverenigingen   Gemeente   Delft.   Deze  
overeenkomst   betreft   vooral   een   inspanningsverklaring   van   alle   betrokken   partijen  
(gemeente,   scholen,   Breed   Welzijn   Delft   en   Sportraad   van   Delft)   om   de   functie   van  
combinatiefunctionaris  en  de  schoolbuurtsportverenigingen  succesvol  te  implementeren.  
Op   24   november   heeft   onze   voorzitter   namens   de   Sportraad   van   Delft   deze    
samenwerkingsovereenkomst  getekend.  
2. Overleg  Stadhuis:    

Een   vertegenwoordiging   van   de   Sportaad   was   op   22   juni   aanwezig   bij   een   door   de  
gemeente  georganiseerde      eerste   -  bijeenkomst   in  
aan  verbindingen  tussen  gemeente  e
gelieerde   en/of   door   de   gemeente   gesubsidieerde   partners   sprak   hier   samen   met  
werknemers   van   de   gemeente   Delft   over   de   komende   bezuinigingen   en   in   het   kader  
daarvan   het   mogelijk   efficiënter   en   effectiever   onderling   samenwerken.   De   Sportraad  
was  hier  als  vrijwilligersorganisatie  een  beetje  een  vreemde  eend   in  de  bijt  maar   vond  
het  zeker  nuttig  om  hieraan  deel  te  nemen.    
3. BTW  in  de  sport:  

De   sectie   Voetbal   is   al   geruime   tijd   bezig   om   te   kijken   of   het  mogelijk   is   om   via   het  
oprichten  van  een  stichting  BTW  voordeel  te  behalen.  
Ook  de  zwemverenigingen  en  wellicht  meerdere  secties  zullen  dit  volgen.  
4. Inclusieve  samenleving:  

Marjolein   Plessius   van   de   gemeente   en   de   beweegcoach   Ivy   Kahlmann   hebben   een  
presentatie   gehouden   in   het   G-500   overleg   over   het   integreren   van  mensen  met   een  
beperking  bij  een  reguliere  sportvereniging.  Enkele  verenigingen  bieden  dit  al  aan  voor  
hun  leden.  
5. Bezuinigingen  in  de  sport:  

12  oktober  heeft  wethouder  De  Prez  in  Delftstede  aan  de  verenigingen  uitgelegd  wat  er  
bezuinigd  en  hervormt  gaat  worden  in  de  sport.  
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De   lastenverlichting   zal   in   vier   jaren  worden   afgebouwd.   Er   zal  wel   geïnvesteerd   gaan  
worden   in   de   schoolbuurtsportverenigingen   waar   combinatiefunctionarissen   zullen  
worden  ingezet.  Verenigingen  die  hierin  een  rol  willen  spelen  kunnen  dit  bij  de  Sportraad  
kenbaar  maken.  
6. Rigtersbleek:  

29  oktober  hebben  bestuursleden  van  de  sportvereniging  Rigtersbleek  uit  Enschede  een  
presentatie   gehouden   over   de   moderne   en   sterke   sportvereniging   die   hun   club   nu  
inmiddels   geworden   is.   Het   resultaat   was   inspirerend   en   de   wethouder   heeft   de  
sportverenigingen  uitgenodigd  om  op  27  januari  2011  met  hem  en  gemeenteraadsleden  
een  bezoek  te  brengen  aan  Rigtersbleek  om  ook  de  praktische  kant  te  kunnen  zien.  
  
f.  Project  Werven  en  behoud  van  Allochtone  Kaderleden  
Voetbalvereniging  Vitesse  Delft  heeft  zich  tot  op  heden  als  enige  club  aangemeld  om  deel  
te   nemen   aan   een   (proef)projec
vereniging   is   hiermee   eind   2009   voortvarend   aan   de   slag   gegaan,   samen   met   een  
stagiaire   van   de   Haagse   Hogeschool   en   onder   begeleiding   van   Mahnaz   Taheri   van  
Simorgh  Advies  en  Project.  
Tijdens  de  ALV  van  19  april  2010  hebben  projectleiders  Marc  Bos  en  Mahnaz  Taheri  een  
toelichting  op  het  verloop  van  het  project  gegeven.  De  vereniging  is  enthousiast  over  het  
succes  en  gaf  aan  dat  in  eerste  instantie  al  15  ouders  zich  hebben  opgegeven  om  actief  
te  zijn  in  een  clubfunctie.  Op  langere  termijn  hoopt  men  dat  deze  trend  zich  voortzet.  
  
g.  Overhandiging  1e  handboek  maatschappelijke  stages  
Breed  Welzijn  Delft  heeft   in  de  voorjaars  ALV  

gereikt  aan  de  voorzitter  van  de  Sportraad  van  Delft.  In  
deze   vergadering   is   tevens   een   filmpje   getoond   over   de   ervaringen   van   een   aantal  
leerlingen  met   het   vervullen   van  hun  maatschappelijke   stage.  Daarna   vertelde   stagiair  
Vicky   Oostrum   over   haar   ervaringen   tijdens   haar   stage   bij   Breed   Welzijn   Delft.   De  
Sportraad  van  Delft  staat  pal  achter  de  maatschappelijke  stage  en  is  vertegenwoordigd  in  
de  Werkgroep  Maatschappelijke  Stages  in  Delft.      
26   oktober   is   er   een   stagemarkt   geweest   in  DOK.  De   bijdrage   uit   de   sportwereld  was  
magertjes,  terwijl  dit  toch  de  toekomstige  kaderleden  zijn  voor  de  sportverenigingen.  
  
h.  Maatschappelijk  Verantwoord  Verenigen.  
5  verenigingen  doen  hier  aan  mee  t.w.  Ring  Pass,  vv.  Delft,  Full  Speed,  Sv  Wippolder  en  

aar  zal  ook  Hudito  en  DTB  volgen.  De  Sportraad  hoopt  
dat  daarna  de  secties  zullen  kunnen  volgen  zodat  ook  de  kleinere  verenigingen  hier  aan  
mee  kunnen  doen.  
  
Acte  de  presence:  
De   Sportraad   heeft   belangstelling   getoond   bij   jubilea   van   haar   leden   en   was   op  
uitnodiging  aanwezig  bij:  
DHC  100  jaar,  GPD  60  jaar,  Concordia  125  jaar,  DDS  125  jaar  en  Sparta  125  jaar.  
Ook   het   congres   van   het   Sportservice   Zuid   Holland   alsmede   een   discussie-avond   over  
vrijwilligers  is  bijgewoond.  
In   het   Olympisch   stadion   in   Amsterdam   zijn   voorzitter   en   2e   voorzitter   bij   een   NASB  
bijeenkomst  geweest.  De   receptie   voor  het  25   jarig  bestaan   van  Stadsbelangen   is  ook  
bezocht.  
  
Sportlive  met  de  Stadsradio  Delft  
18  december  heeft  de  Sportraad  in  samenwerking  met  de  Stadsradio  Delft  een  sportlive  
georganiseerd   bij   DOK.   Naast   een   aantal   verenigingen   was   ook   de   beweegcoach  
aanwezig   en   een   vertegenwoordiger   van  Har(d)t   voor  KWF   een  goed  doel   dat   door   de  
Sportraad  wordt   ondersteund.   Van   13.00   tot   17.00   uur   hebben   er   constant   interviews  
plaatsgevonden   en   konden   de   verenigingen   ook   onderling   nog   contact   uitwisselen.   De  
Sportraad  hoopt  dit  evenement  volgend  jaar  weer  mee  te  mogen  organiseren.  
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Beweegcoach  
Sinds  1  september  heeft  Delft  een  beweegcoach,  Ivy  Kahlmann.  Deze  beweegcoach  gaat  
mensen  met  een  beperking  één  op  één  begeleiden  om  te  gaan  bewegen  en  sporten.  
Ivy  heeft  een  presentatie  gehouden  op  onze  ALV  van  november  en  in  het  G-500  overleg.  
Ook  was  zijn  aanwezig  bij  onze  Sportlive  uitzending.  In  januari  gaat  de  Sportraad  samen  
met  Ivy  bespreken  waar  we  elkaar  kunnen  aanvullen.  
  
  
Prijzen  
Uiteraard   heeft   de   Sportraad   van   Delft   ook   in   2010   aandacht   besteed   aan   bijzondere  
prestaties  van  sporters  en  vrijwilligers  in  de  sport.    
  
a.  Eremedailles  
Eremedailles,   bestemd   voor  mensen   die   zich   gedurende   lange   tijd   belangeloos   hebben  
ingezet  en  op  bijzondere  wijze  verdienstelijk  hebben  gemaakt  voor  hun  vereniging,  sectie  
of  cluster,  zijn  in  de  ALV  van  19  april  2010  uitgereikt  aan:  

 Wim   Veldhuis   die   zich   jarenlang   actief   in   diverse   functies   heeft   ingezet   voor  
korfbalvereniging   DKC,   onder   meer   als   coach   en   trainer   van   diverse   teams,   in   de  
jeugdcommissie,   in   de   technische   commissie,   het   verzorgen   van   het  
wedstrijdsecretariaat,   leider  van  het  DKC-kamp    en  als  voorzitter  van  DKC.  Ook  nu  nog  
verricht  hij  hand-  en  spandiensten  voor  deze  vereniging  maar  hij  is  inmiddels  ook  lid  van  
en  actief  bij  de  bridgeverenigingen  De  Gaech  en  Gisolf.  Bij  de  eerste  vereniging  is  hij  lid  
van  de  technische  commissie  en  bij  de  laatste  al  weer  12  jaar  bestuurslid.    

 Kees  Willighagen  die   jarenlang  actief   is  geweest  bij  Kofrbalvereniging  DES.  Hij  
was  hier   jarenlang  penningmeester,   is  algemeen  bestuurslid  geweest  en  ook  bekleedde  
hij   de   functie   van   secretaris.   Zij   bestuurlijk   werk   vond   zijn   bekroning   in   het  
voorzitterschap   van   de   vereniging.   Hij   heeft   de   vereniging   door   moeilijke   tijden   heen  
geloodst  en  zich  ingezet  voor  een  nieuw  clubgebouw.  Mede  hierdoor  kwam  de  vereniging  
tot  grote  bloei.  Ook  nu  nog  zet  hij  zich  in  voor  DES  door  het  draaien  van  bardiensten  en  
het  nauwlettend  toezien  op  de  financiën  van  de  bar.  
De  Sportraad  van  Delft  en  alle  overige  aanwezigen  feliciteren  deze  heren  van  harte  met  
deze  prijs.  
  
b.  Uitreiking  Sportraadbeker    
De  Sportraadbeker  is  in  de  ALV  van  19  april  2010  uitgereikt  aan  Anish  Giri  die  lid  is  van  
de  Delftsche  Schaakclub  en  in  2009  Nederlands  Kampioen  Schaken  is  geworden.  In  dat  

wereldschaakbond,   waarmee   hij   de   jongste   internationaal   grootmeester   ter   wereld   is.  
Ook  dit  jaar  verloopt  tot  op  heden  zeer  succesvol.  Hij  heeft  onder  meer  de  tweede  plaats  
veroverd  bij  het  Open  Kampioenschap  van  Nederland  en  in  grootmeestergroep  B  van  het  
Corustoernooi.   Tevens   veroverde   hij   de   tweede   plaats   in   het   Univétoernooi   waar   een  
aantal  topgrootmeesters  acte  de  présence  gaven.  
De   Sportraad   van   Delft   en   alle   overige   aanwezigen   feliciteren   hem   van   harte   met   dit  
resultaat  en  deze  prijs.  
  
c.  Motivatieprijzen  
De  sportraad  heeft  dit  jaar  geen  motivatieprijzen     een  prijs  die   is  bestemd  voor   jonge  
vrijwilligers  die  zich  buitengewoon  inspannen  op  diverse  gebieden  binnen  hun  vereniging  
  uitgereikt.  
  
  
d.  Veteranenprijs  
De   Veteranenprijs      een   prijs   die   bestemd   is   voor   60-plussers   die   aansprekende  
sportprestaties   leveren      is   tijdens  de  ALV  op  22  november  niet  uitgereikt,  er  was  wel  
een  genomineerde  maar  door  ernstige  ziekte  is  deze  nominatie  ingetrokken.    
  
  


